
   

 

   

 

 

 

 

 

Heemstede, 20 september 2023 

 

 

Geachte leden van de commissie ‘middelen’, 

 

Hierbij willen we u graag meegeven dat we erg blij en dankbaar zijn dat het verduurzamen van onze 

schoolgebouwen een plaats heeft gekregen in het energiepact.  

 

Op onze scholen leren we de Heemsteedse kinderen dat duurzaamheid, klimaatbesef en zorg voor 

onze wereld van groot belang is. Wat zou het fijn zijn als onze schoolgebouwen dit binnenkort ook 

weerspiegelen. Daarnaast zijn onze energierekeningen op het moment erg hoog en geld dat naar gas 

en elektriciteit gaat gaat niet naar goed onderwijs. Ook hierin zou een duurzamer gebouw een 

verschil kunnen maken voor de kwaliteit van onderwijs aan de kinderen in Heemstede. 

 

Als scholen in de laatste ronde van het IHP zou het zonder het energiepact nog lange tijd duren voor 

we onze gebouwen kunnen verduurzamen. Onze schoolbesturen ontvangen hiervoor zelf helaas niet 

voldoende middelen. Dankzij de steun van de gemeente lijken er nu toch eerdere mogelijkheden te 

ontstaan voor verduurzaming. We vinden dit heel waardevol voor de Heemsteedse kinderen en we 

hopen dan ook erg dat u onze plek in het energiepact vanavond wilt steunen. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

namens Basisschool de Ark            namens Basisschool de Evenaar          namens Basisschool Icarus 

              directeur                                      directeur-bestuurder                          directeur-bestuurder  

           Dorine Rings                                          Domien Geluk                                 Marloes Speelman 

 

namens KC de Molenwerf              namens stichting Jong Leren  

             directeur                                               bestuurder  

     Priscilla Haringsma                                     Marlies Bos 


